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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2016/17:103 Sjukvården i de nya storregionerna

Mer än 20 000 människor i Jämtlands län har undertecknat en begäran om en 
folkomröstning angående de föreslagna storregionerna. Det är en tydlig begäran 
från medborgarna att Indelningskommitténs förslag till storregioner måste 
förankras tydligare. Medborgarna har rätt att veta vilka fördelar som de 
föreslagna regionerna kan tänkas bidra med.

Enligt statsrådets ministerkollega Gabriel Wikström finns det exempelvis för 
många akutsjukhus i Sverige. Hur förutsättningarna ser ut för dessa efter en 
genomförd regionbildning, liksom förutsättningarna för hela hälso- och 
sjukvården, är en angelägen fråga gällande de föreslagna storregionerna. Det är 
ännu oklart hur de nya storregionerna är tänkta att bidra till bättre 
förutsättningar för den svenska hälso- och sjukvården.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

Vilka fördelar för svensk hälso- och sjukvård motiverar statsrådet de föreslagna 
storregionerna med?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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